

# Referat af DN Tønder bestyrelsesmøde 6/2-2018

## 1. Sager

Der har siden sidst ikke været nogen sager af betydning, udover et par småting som DN Masnesøgade har påklaget. Det drejer sig om en gyllebeholder i åbent landskab og en nyetableret sø tæt ved et vandløb.

Jeg vil fremover, hver eller hver anden uge, sende links til relevante sager med kommentarer om det er noget jeg gerne vil have jeres vurdering af. Dette er også et forsøg på at holde mig selv ”i ilden”.

## 2. Fotos, henvendelse fra naturfotograf og billede til affaldsindsamling

Vi har fået en henvendelse fra Lennarth Skov Espersen, med et tilbud om at bruge hans billeder til rimelige priser

<http://www.fotoinaturen.dk/>

## 3. Gribere, naturkalender og andet til affaldsindsamling

Jeg køber ti gribere (affaldstænger) til affaldsindsamlingen. Vi skal forsøge at sortere affaldet, gerne i Plast, dåser/flasker og resten. Bagefter kan vi bruge tallene til en kampagne/avisartikel m.v. Der var snak om at sætte fokus på vandforbrug (Klaus nævnte at der bruges 5,5 liter vand på at lave en 0,5 liters kildevand) Gode ideer til at kæde dette sammen med affaldsindsamlingen?

## 4. Nye mødedatoer

Onsdag er alligevel ikke god for Ulla og Søren, tirsdag dårlig for andre.....

Mandag eller torsdag?

Næste møde er planlagt til uge 14, lige efter affaldsindsamlingen, er der brug for at holde det lige inden i stedet?

## 5. Evt.

Nyhedsbrev med info om ørnens dag. DOF og N&U laver et arrangement ved Ballum Sluse, det kunne vi godt gøre vores medlemmer opmærksomme på.....

Flere arrangementer, nattergaleetur (Sølsted eller Hans's baghave i Lydersholm? Andre forslag?) Gåtur på Marskstien (rudbøl-lægan), klimadag, evt med Natur-ambulancen

Politisk kamp vedr. St. Jynnevad-opstemningen for at hjælpe Snæbelen (skal kordineres med DN Åbenrå)

Vh. Jan Ravnborg